
ПРОТОКОЛ №169 

засідання постійної комісії з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

20.08.2020          сесійна зала 

10.00  

Всього членів комісії: 8 чол. 

Присутні: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ковальчук І.І., Черніцький 

А.Л. 

Відсутні: Певнєв О.В., Ялоха І.С., Нагорна Т.В. 

Запрошений: Новачок В.П. – начальник управління житлово-комунального господарства, 

Головко Л.Л. – депутат міської ради, Шпак О.С. – мешканець будинку по 

вул.Козацькій,56/1, Скорук О.М. – мешканка будинку по вул.Козацькій,54/1. 

Головує на засіданні: Паламарчук В.А. – заступник голови постійної комісії.  

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про розгляд звернення депутата міської ради Головко Л.Л. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

 

Перше питання порядку денного: розгляд звернення депутата міської 

ради Головко Л.Л. 

Доповів, що надійшло звернення від депутата міської ради Головко 

Л.Л. щодо вирішення спірного питання між мешканцями будинків 

№54/1,56/1,56/2 по вул.Козацькій. Спір виник щодо облаштування 

їхньої прибудинкової території, одна частина мешканців хоче 

облаштувати паркомісця, а інша сторона – проти. Запропонував 

заслухати представників обох сторін. Запросив до виступу мешканця 

будинку по вул.Козацькій,56/1 Шпака О.С. 
 

Шпак О.С. Проінформував членів постійної комісії, що проїжджа частина біля 

будинку по вул.Козацькій,56/1 дуже вузька і складає 3 метри, хоча 

згідно схеми територій повинна складати 6 метрів. Також дана 

проїжджа частина постійно заставлена автомобілями, що 

перешкоджають проїзду спецтранспорту. Тому було вирішено 

зробити додаткові паркомісця щоб розвантажити під’їзд до даного 

будинку. 
 

Паламарчук В.А. Запитав на підставі яких дозвільних документів була зроблена 

парковка. 
 

Шпак О.С. Відповів, що парковка була зроблена за бажанням мешканців. 
 

Паламарчук В.А. Зауважив, що ці дії потрібно було виконувати в межах чинного 

законодавства, звернутися до міської влади з питанням облаштування 

парковки, а не самовільно знищувати зелену зону та робити там 

парковку. Також запитав скільки паркомісць було облаштовано. 
 

Шпак О.С. 5 паркомісць. 
 

Яницький О.К. Поцікавився, чи проводились збори мешканців будинків і якщо 

проводились, то скільки було присутніх. 
 

Шпак О.С. Проінформував, що збори мешканців будинку проводились, на яких 

були присутні близько 50 мешканців. 
 

Яницький О.К. Запитав чи звертались мешканці до міської ради щодо облаштування 

парковки. 

 

Головко Л.Л. Повідомила, що за весь період скликання мешканці не звертались ні 

до міської ради, ні до депутатів щодо облаштування парковки. 

 



Паламарчук В.А. Запросив до виступу мешканку будинку по вул.Козацькій,54/1 Скорук 

О.М. 

Скорук О.М. Проінформувала, що ніколи проблем з під’їздом спецтранспорту до 

будинків не було. В квітні місця на прибудинкову територію нашого 

будинку було висипано декілька вантажівок будівельного сміття, що 

призвело до знищення зеленої зони та підтоплення підвалів будинку. 

Дане будівельне сміття було висипано за ініціативи пана Шпака О.С. 

Було складено 2 адміністративні протоколи на пана Шпака О.С., 

накладено штрафи та зобов’язано прибрати усе будівельне сміття біля 

будинку по вул.Козацькій,54/1. Проте і досі дані рішення 

адміністративної комісії не виконані. 

Подякувала начальнику управління житлово-комунального 

господарства В.Новачку за вивезення частини будівельного сміття. 
 

Новачок В.П. Доповів, що до управління житлово-комунального господарства 

звертались дві сторони конфлікту, проте гр. Шпак О.С. звертався з 

проханням облаштування додаткових паркомісць, а не будівництва 

нової парковки на місці зеленої зони. Також зауважив, що потрібно 

провести загальні збори всіх мешканців будинків, на яких визначити 

проблеми з благоустрою прибудинкових територій та потім 

звернутися до міської ради з пропозиціями щодо облаштування даних 

прибудинкових територій. 
 

Ковальчук І.І. Зауважила, що є правила благоустрою та що порушники даних правил 

повинні понести відповідальність згідно чинного законодавства. 
 

Паламарчук В.А. Запропонував наступне: 

1. Протокольно доручити управлінню екології та контролю за 

благоустроєм міста здійснити обстеження територій будинків 

№54/1,56/1,56/2 по вул.Козацькій на дотримання правил благоустрою 

та скласти адміністративний протокол на громадян, якими було 

завезено будівельне сміття на дані території. 

2. Протокольно доручити департаменту архітектури, містобудування 

та земельних ресурсів розглянути можливість виділення земельної 

ділянки на конкурсних засадах для облаштування автостоянки в 

даному мікрорайоні. 

3. Протокольно доручити управлінню житлово-комунального 

господарства здійснити омолодження зелених насаджень на території 

будинків №54/1,56/1,56/2 по вул.Козацькій. 
 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ковальчук 

І.І., Черніцький А.Л. 
 

ВИРІШИЛИ: 1. Протокольно доручити управлінню екології та контролю за 

благоустроєм міста здійснити обстеження територій будинків 

№54/1,56/1,56/2 по вул.Козацькій на дотримання правил благоустрою 

та скласти адміністративний протокол на громадян, якими було 

завезено будівельне сміття на дані території. 

2. Протокольно доручити департаменту архітектури, містобудування 

та земельних ресурсів розглянути можливість виділення земельної 

ділянки на конкурсних засадах для облаштування автостоянки в 

даному мікрорайоні. 

3. Протокольно доручити управлінню житлово-комунального 

господарства здійснити омолодження зелених насаджень на території 

будинків №54/1,56/1,56/2 по вул.Козацькій. 

 

Заступник голови комісії        В.Паламарчук 

 

Секретар комісії         Т.Нагорна 


